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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje az egészségügyért viselt felelősségi körében: Dr. 
Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vizsgálat tárgyát képezi-e az Orosházi Kórház 
sürgősségi osztályán kialakult helyzet?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, hogy a mellékelt kérdésemre válaszolni szíveskedjék.



Az egészségügy helyzete az ország egyik legfontosabb kérdése, problémája, 

országos és helyi szinten is. Az egészségügy katasztrofális állapota joggal 

aggasztja az ország minden polgárát. Nincs ez másképp Orosházán és a 

térségben sem. Egyes sajtóhírek szerint a kórház feladatait vállalkozásban 

elvégzőknek járó pénzt hónapok óta nem fizeti ki az intézmény. Állítólag száz -

százötven óra túlmunkáért járó összegekkel – egyeseknek százezrek, de akad, 

akinek egy-két millió – tartozik a kórház. Mivel ugyanis az SBO nonstop 

működését az alkalmazottakkal a kötelező túlórákkal együtt sem tudják 

biztosítani, így kénytelenek külsősöket is bevonni a sürgősségi törvényes 

működéséhez, amire, úgy tűnik, nincs elegendő forrás. 

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat: 

1. Összesen hány dolgozó mondott fel az Orosházi Kórházban az elmúlt két 

évben? Jelenleg stabil-e a sürgősségi betegellátás Orosházán? 

2. Helytálló-e az az információnk, hogy a dolgozók közül sokan több hónapja 

nem kapták meg a bérüket, illetve elmaradás van a kifizetések körül? Ha 

igen, mit tesznek a kialakult helyzet megoldására? 

3. Az Orosházi Kórházban a sürgősségi betegellátó osztályon a dolgozókat 

részben az Alföld Ambulance Kft vállalkozásban foglalkoztatta. Az Alföld 

Ambulance Kft –t milyen módon választották ki az egészségügyi 

szolgáltatók közül?  

4. Mikor kezdődött, és meddig tartott a szolgáltatóval kötött megállapodás? 

Ez idő alatt milyen kifizetések történtek a szolgáltató felé?  

5. Az Orosházi Kórház kötötte-e és volt-e joga megállapodást kötni a 

pusztaottlakai székhelyű szolgáltató céggel? 

Tisztelettel várom válaszát! 

 

 

 

 


